



Embassy of the United States of America

American Citizen Services/SCS
4, Avenue Gabriel
75382 Paris Cedex 08

Paris, le 5 février 2021

To whom it may concern :

The Embassy of the United States in Paris, France, understands there has been some confusion regarding the eligibility of U.S. citizens living in France to receive the vaccine against COVID-19. The Embassy would like to draw your attention to the new instructions of the Ministry of Health that state:

From January 28, all people, even those who do not have French citizenship and regardless of their situation in France will be able to be vaccinated at a vaccination center, even those who do not have a carte vitale.

<https://solidarites-sante.gouv.fr/grands-dossiers/vaccin-covid-19/je-suis-un-particulier/article/foire-aux-questions-reponses-cles>

Pursuant to those instructions, foreign nationals including U.S. citizens in France are eligible to be vaccinated, so long as they meet the other current eligibility requirements.

Feel free to show this letter to the vaccination center on the day of your appointment for the vaccine.

Sincerely,

A handwritten signature in blue ink, appearing to read "J. Epping".

Jerome N. Epping Jr.
Deputy Consul General
Embassy of the United States of America
Paris, France



Embassy of the United States of America

American Citizen Services/SCS
4, Avenue Gabriel
75382 Paris Cedex 08

Paris, le 5 février 2021

A qui de droit:

L'ambassade des États-Unis à Paris, France, attire votre attention sur les nouvelles instructions du ministère des Solidarités et de la Santé en France qui sont les suivantes :

A partir du 28 janvier, toutes les personnes, même celles qui n'ont pas la nationalité française et quelle que soit leur situation en France pourront être vaccinées dans un centre de vaccination, y compris celles ne possédant pas de carte Vitale.

<https://solidarites-sante.gouv.fr/grands-dossiers/vaccin-covid-19/je-suis-un-particulier/article/foire-aux-questions-reponses-cles>

Conformément à ces instructions, les ressortissants étrangers, y compris les citoyens américains en France, sont éligibles à la vaccination, à condition de remplir les critères d'éligibilité en vigueur.

Vous pouvez à toutes fins utiles montrer cette lettre au centre de vaccination le jour de votre rendez-vous pour le vaccin.

Cordialement,

Jérôme N. Epping Jr.
Consul général adjoint
Ambassade des États-Unis d'Amérique
Paris, France